



Atchafalaya

NATIONAL HERITAGE AREA

Atchafalaya Trace Commission/ Atchafalaya National Heritage Area

Minutes: October 6, 2021

A meeting of the Atchafalaya Trace Commission (Commission), managing entity of the Atchafalaya National Heritage Area (ANHA), was held Wednesday, October 6, 2021, at 10 a.m. virtually via Zoom.

Commissioners present:

Charles Caillouet, Ascension
Darrel Rivere, Assumption
Wilbert Carmouche, Chair, Avoyelles
Linda Gardner, Concordia
Christine DeMyers, East Baton Rouge
Herman Fuselier, St. Landry
Carrie Stansbury, Treasurer, St. Mary
Mart Black, Co-Chair, Terrebonne
Angelique Bergeron, Secretary, West Baton Rouge

Commissioners not present:

Chris Burton, Iberia
Steven Pellessier, Lafayette
Clifford LeGrange, Iberville
J.A. Rummmler, Pointe Coupee
Carol "Coach" Patin, St. Martin

Others present:

Phillip LaFargue, LaFargue LLC
Angela Rathle, National Parks Service
Carrie Broussard, Office of Cultural Development
Justin Lemoine, Atchafalaya National Heritage Area
Caroline Byrne, Atchafalaya National Heritage Area

AGENDA

I. Call to Order and Pledge of Allegiance (Wilbert)

Wilbert Carmouche called the meeting to order at 10:05 a.m. Co-Chair Mart Black led commissioners in the Pledge of Allegiance.

II. Agenda Approval (Wilbert)

Carmouche called for motion to approve the agenda as written. Black moved. Darrel Rivere seconded. With no objections, the motion passed unanimously (9-0, with Chris Burton, Steven Pellessier, Clifford LeGrange, J.A. Rummler, and Carol “Coach” Patin absent).

III. Minutes Approval (Wilbert)

Carmouche called for motion to approve the July 7, 2021 minutes as written. Black moved to approve the minutes as written. Angelique Bergeron seconded the motion. The motion carried unanimously (9-0 with Burton, Pellessier, LeGrang, Rummler, and Patin absent. Charles Caillouet commented that he would like the Commission to know two days after the previous ATC meeting, Morgan Crutcher passed away. The board expressed condolences. Justin Lemoine noted Brian Lezina is now primary contact with GOCA and ARBRE.

IV. Reauthorization 2021 Update (Justin)

Lemoine noted the Atchafalaya National Heritage Area Program sunsets next Friday, Oct. 15. The National Parks Service and the State of Louisiana have assured him that the ANHA program will be able to continue operating on backlog funds if not reauthorized. Lemoine reminded the Commission that ANHA has \$1M in funds that need to be spent.

The NHA program bill in the House was attached to the continuing resolution last week. Louisiana’s full delegation in the House, including Julia Letlow, has signed on to the Atchafalaya program bill.

Lemoine is staying in touch with Graves’ and Cassidy’s offices on both the individual Atchafalaya bill and the full program bill. The individual bill has support, it just needs to go through the legislative process.

The reauthorization fail-safe is a temporary, 2-year reauthorization.

Lemoine thanked the Commission for sending letters of support for the National Parks Subcommittee hearing today. The amount of letters gathered by national heritage areas is the largest amount the Alliance of National Heritage Areas has received.

V. ANHA Staff Updates

A. Branding and Marketing

1. Logos

Caroline Byrne updated the Commission on new logos. The “Comin’ Atcha” logo from the Water Heritage Trail Website has been updated for use. Additionally, ATC staff had “America’s Foreign Country” designed into a passport-like stamp for use on promotional items and social media images.

2. Swag

Byrne reviewed new promotional items with the new logo. Items include sunglasses, lapel pins, notebooks, stickers and buttons.

ANHA staff is still waiting on hats with the new logos, as well as crawfish and turtle stress relievers. The crawfish stress relievers are co-branded with Louisiana Seafood, whom Atchafalaya is consulting with to create cooking videos across the heritage area.

ANHA staff plans to order coozies either with the “Comin’ Atcha” logo or the “America’s Foreign Country” stamp.

Angela Rathle reminded ATC that NPS has an Atchafalaya passport stamp. This graphic is slightly different than the “America’s Foreign Country” stamp, but Lemoine will make sure the NPS passport is updated with new dates.

B. Active grants, ongoing expenses

The Nature Conservancy Cypress Island grant is still ongoing. The boardwalk project did go out for bid, and some demo should be done this week. ANHA staff extended the grant to June 2022.

The Intertribal Basketry Summit was canceled for this year, but ANHA staff has encouraged the Tunica-Biloxi Tribe to reapply next year.

Baton Rouge Blues Fest was postponed again, and the grant was extended.

Byrne updated the Commission on 2021 and small fund grants. ANHA participated in Sugarfest on Oct. 3, signalling the end of that grant. Berwick Heritage has sent updates on the panels ANHA funded. Shake Your Trail Feather Festival is pushing forward as Paddle is the Party. The Chauvin Sculpture Garden project is still moving forward. The Spring Bayou yakports grant may receive more funds for an additional yakport, bringing the grant back to its original, approved funding amount of a little over \$5,000.

New small fund grants include the Outdoor Adventure Kids Program, River Roux Triathlon, BREADA’s 25th Anniversary Celebration, The Quarters play, Pointe Coupee Arts Council’s 2022 Performing Arts Series, and Holiday Market at the Mill. That Baton Rouge Gallery First Wednesday Grant has been closed.

C. ANHA staff travel

Lemoine reminded commissioners that ANHA staff will be in West Virginia for the Alliance of National Heritage Areas annual meeting. It will be a great opportunity to collaborate with and learn from other heritage areas. Reauthorization efforts for 2022 will also be discussed.

In 2022, ANHA staff will travel to Washington, DC to meet with legislators. Staff will also attend the rescheduled Louisiana Trust for Historic Preservation Conference.

ANHA staff encouraged commissioners involved in tourism to attend the Travel and Tourism Symposium in New Orleans in November.

Lemoine also shared information from ANHA staff's trips to McGee's Swamp Landing, where they saw the Swamp Turtles funded in 2021 and were able to kayak the swamp and learn more about the ecosystem in Henderson.

VI. Draft Strategic Plan Review

Phillip Lafargue reviewed the draft strategic plan with the commissioners. Commissioners received the draft plan prior to the meeting.

Lafargue thanked the Commission for the opportunity, and looks forward to seeing how the plan is implemented. He remind the Commission that the purpose of the play is to lay the groundwork for the next 3-5 years. Projects and goals are intended to move the needle.

After reviewing the revised mission and vision statement, Black applauded the update. He especially appreciated the "create an American experience like no other," line. River voiced his agreement.

Regarding the signage goal, Black commented that the "Brand Access Point #1" language is confusing as there is no "Brand Access Point #2." Lafargue noted the confusion and will revise the language to "Brand Primary Access Point."

Caillouet noted the importance of including the Atchafalaya Welcome Center as a reminder for people to use it as a resource. Lemoine agreed, adding that information on the ANHA should also be at tourism centers on the state lines. Though embedded in stakeholders, the Atchafalaya Welcome Center will be directly mentioned in some areas of the strategic plan.

Black appreciated the "Foundational Sense of Place for ATC" goal, as defining a sense of place is difficult to do with an entire region, but easy to do with a smaller group.

Concluding the review, Lafargue opened the floor to questions and discussion. Lemoine voiced his appreciation for all the hard work of Lafargue and the commissioners. ATC staff is excited to strategize and plan for the future.

Black inquired whether Lafargue would give a final version based on edits from the group discussion or if it could be adopted pending adjustment. Black moved to adopt the plan today with adjustments.

Herma Fuselier inquired where some of the pictures were taken. Lafargue and Byrne will work together to gather that information to include as captions in the strategic plan.

Black asked Chair Carmouche to move to adopt the strategic plan based on forthcoming comments and edits. Caillouet seconded motion. Motion carried unanimously 9-0, with Chris Burton, Steven Pellessier, Clifford LeGrange, J.A. Rummler, and Carol “Coach” Patin absent).

Lafargue will make necessary adjustments which Lemoine will send out to the Commission along with draft meeting minutes.

VII. Other Business

A. Comments from public attendees (if any)

No public attendees present

Caillouet noted the importance of education and partnerships for the Commission. The public often gets confused between the Atchafalaya Basin Program, the Atchafalaya River Basin Restoration and Enhancement Task Force, the U.S. Army Corps of Engineers, and the Atchafalaya National Heritage Area. It is important for commissioners to be involved in these meetings to develop partnerships and networks to both mitigate confusion and propel initiatives forward.

The Atchafalaya Basin Program will have a meeting on Oct. 12 in Cecilia and Oct. 13 at the Iberville Parish Courthouse.

VIII. Commissioner Announcements

Ascension - Caillouet had no updates. He did not that the water level has been as close to a normal year than it has been in years.

Assumption - Rivere noted that communities have starting to talk about fairs and festivals again. He agreed with Caillouet that the water is as close to standard as it has been in a long time.

Avoyelles - Carmouche encouraged the Commission to keep up with happenings in Avoyelles at travelavoyelles.com.

Concordia - Linda Gardner had no updates.

East Baton Rouge - The Baton Rouge Blues Festival was postponed again.

St. Landry - Fuselier noted that lots of events are coming back. The Academy of the Sacred Heart is celebrating its 200th anniversary with a year-long celebration. Horse racing is starting up again at Evangeline Downs. The Orphan Train Museum is hosting its annual gathering this month. As of now, the Port Barre Cracklin Festival is occurring in November. Fuselier reminded the Commission they can stay up-to-date on happenings at cajuntravel.com.

St. Mary - Carrie Stansbury stated that St. Mary Parish is in a flux. Most major events got canceled because of COVID and Hurricane Ida. The Berwick Lighthouse Festival is still currently happening in December. The Cajun Coast CVB is also working on new branding.

Terrebonne - Black stated the only Terrebonne is talking about is rebuilding, temporary housing, and insurance adjusters. Lemoine reiterated to Black to let ANHA staff know anyway to help. Stansbury says it is hard to invite people because there is no place to stay overnight right now.

West Baton Rouge - Angelique Bergeron thanked ANHA staff for attending Sugarfest. The West Baton Rouge Museum is still holding monthly music jams. The Evangeline exhibit will continue through the end of October. Music Behind the Gates will be a new exhibit. The museum is still showcasing local artists. The November Historical Happy Hour moved up to Nov. 12. Nov. 14 is the Ring of Fire, Circle of Love talk, which explores the relationship of the women in Johnny Cash's life. Wallace Trahan is the November jam.

National Parks Service - The Lafayette site is open. The Prairie center AC repair and replacement has been awarded. Work will start at the beginning of November with hopefully a Mardi Gras opening. The Wax Lake site is still closed, but will have outdoor music. NPS is hosting walks throughout the week at the Wetlands Center. Lemoine noted he wants to revisit the conversation about programming for the Prairie Center courtyard. Rathel has been working with Alicia Mire and Joel Savoy, and Oct. 21 will co-sponsor a Main street concert in the courtyard if it is still safe to do so.

IX. Adjourn (Wilbert)

With no further business, Carmouche entertains a motion to adjourn. Bergeron moves to adjourned, seconded by Black. With no objections, the meeting adjourned at 11:51 a.m.



Atchafalaya

NATIONAL HERITAGE AREA

Atchafalaya Trace Commission/
Atchafalaya National Heritage Area

Procès-verbal : le 6 octobre 2021

Une réunion de l'Atchafalaya Trace Commission (Commission), entité gestionnaire de l'Atchafalaya National Heritage Area (ANHA), s'est tenue mercredi, le 6 octobre 2021 à 10h virtuellement via Zoom.

Commissaires présents :

Charles Caillouet, Ascension
Darrel Rivere, Assomption
Wilbert Carmouche, président, Avoyelles
Linda Gardner, Concordia
Christine DeMyers, Bâton-Rouge Est
Herman Fuselier, Saint-Landry
Carrie Stansbury, trésorière, Sainte-Marie
Mart Black, coprésident, Terrebonne
Angélique Bergeron, secrétaire, Bâton-Rouge Ouest

Commissaires absents :

Chris Burton, Ibérie
Steven Pellessier, Lafayette
Clifford LeGrange, Iberville
J.A. Rummmler, Pointe Coupée
Carol « Coach » Patin, Saint-Martin

Autres présents :

Phillip LaFargue, LaFargue LLC
Angela Rathle, National Parks Service
Carrie Broussard, Office of Cultural Development
Justin Lemoine, Atchafalaya National Heritage Area
Caroline Byrne, Atchafalaya National Heritage Area

ORDRE DU JOUR

I. Rappel à l'ordre et serment d'allégeance (Wilbert)

Wilbert Carmouche a ouvert la réunion à 10h05. Le coprésident Mart Black a conduit les commissaires dans le serment d'allégeance.

II. Approbation de l'ordre du jour (Wilbert)

Carmouche a sollicité une motion pour approuver l'ordre du jour tel que rédigé. Black l'a présentée. Darrel Rivere l'a appuyée. Sans objection, la motion a été adoptée à l'unanimité (9-0),

avec Chris Burton, Steven Pellessier, Clifford LeGrange, J.A. Rummler et Carol « Coach » Patin absents).

III. Approbation du procès-verbal (Wilbert)

Carmouche a sollicité une motion pour approuver le procès-verbal du 7 juillet 2021 tel que rédigé. Black propose d'approuver le procès-verbal tel qu'il est rédigé. Angélique Bergeron a appuyé la motion. La motion a été adoptée à l'unanimité (9-0 avec Burton, Pellessier, LeGrange, Rummler et Patin absents). Charles Caillouet a commenté qu'il aimerait que la Commission sache que deux jours après la précédente réunion de l'ATC, Morgan Crutcher est décédé. Le conseil a exprimé ses condoléances. Justin Lemoine a noté que Brian Lezina est maintenant le contact principal avec GOCA et ARBRE.

IV. Mise à jour de la réautorisation 2021 (Justin)

Lemoine a noté que l'autorisation du programme de l'Atchafalaya National Heritage Area prend fin le vendredi 15 octobre. Le Service des parcs nationaux (NPS) et l'État de Louisiane lui ont assuré que le programme ANHA pourra continuer à fonctionner avec les fonds en attente s'il n'est pas réautorisé. Lemoine a rappelé à la Commission que l'ANHA dispose de 1 M\$ de fonds qui doivent être dépensés.

Le projet de loi sur le programme de la NHA à la Chambre a été joint à la résolution continue de la semaine dernière. L'ensemble de la délégation de la Louisiane à la Chambre, y compris Julia Letlow, a signé le projet de loi sur le programme Atchafalaya.

Lemoine reste en contact avec les bureaux de Graves et de Cassidy à la fois sur le projet de loi individuel sur l'Atchafalaya et sur le projet de loi complet du programme. Le projet de loi individuel a du soutien, il a juste besoin de passer par le processus législatif.

La sécurité-intégrée de réautorisation est une réautorisation temporaire de 2 ans.

Lemoine a remercié la Commission d'avoir envoyé des lettres de soutien pour l'audience du Sous-comité des parcs nationaux aujourd'hui. Le nombre de lettres rassemblées par les régions de patrimoine national est la plus grande quantité reçue par l'Alliance des régions de patrimoine national.

V. Mises à jour du personnel de l'ANHA

a. Image de marque et marketing

i. Logos

Caroline Byrne a informé la Commission à propos des nouveaux logos. Le logo « Comin' Atcha » du site web du Water Heritage Trail a été mis à jour pour être utilisé. De plus, le personnel de l'ATC avait conçu « America's Foreign Country » sous la forme d'un tampon semblable à un passeport à utiliser sur des articles promotionnels et des images de médias sociaux.

ii. Bébélles

Byrne a examiné de nouveaux articles promotionnels avec le nouveau logo. Les articles comprennent des lunettes de soleil, des épinglettes, des cahiers, des autocollants et des macarons.

Le personnel de l'ANHA attend toujours des chapeaux avec les nouveaux logos, ainsi que des anti-stress à base d'écrevisses et de tortues. Les anti-stress aux écrevisses sont co-marqués avec Louisiana Seafood, avec qui Atchafalaya consulte pour créer des vidéos de cuisine à travers la région patrimoniale.

Le personnel de l'ANHA prévoit de commander des koozies avec le logo "Comin' Atcha" ou la marque "America's Foreign Country".

Angela Rathle a rappelé à l'ATC que le NPS a un tampon de passeport Atchafalaya. Ce graphique est légèrement différent du tampon "America's Foreign Country", mais Lemoine s'assurera que le passeport NPS est mis à jour avec de nouvelles dates.

b. Subventions actives, dépenses courantes

La subvention de Nature Conservancy Cypress Island est toujours en cours. Le projet de promenade a fait l'objet d'un appel d'offres et de la démolition devrait être effectuée cette semaine. Le personnel de l'ANHA a prolongé la subvention jusqu'en juin 2022.

Le Sommet intertribal de vannerie a été annulé pour cette année, mais le personnel de l'ANHA a encouragé la tribu Tonica-Biloxi à présenter une nouvelle demande l'année prochaine.

Le Baton Rouge Blues Fest a de nouveau été reporté et la subvention a été prolongée.

Byrne a informé la Commission à propos de 2021 et des petites subventions. L'ANHA a participé au Sugarfest le 3 octobre, marquant la fin de cette subvention. Berwick Heritage a envoyé des mises à jour sur les panneaux financés par l'ANHA. Shake Your Trail Feather Festival avance en tant que Paddle is the Party. Le projet du Jardin de sculptures à Chauvin avance toujours. La subvention Spring Bayou yakports peut recevoir plus de fonds pour un yakport supplémentaire, ramenant la subvention à son montant de financement initial approuvé d'un peu plus de 5 000 \$.

Les nouvelles subventions de petits fonds comprennent le programme Outdoor Adventure Kids, le triathlon River Roux, la célébration du 25e anniversaire de BREADA, la pièce The Quarters, la série des arts de la scène 2022 du Conseil des arts de Pointe Coupée et Holiday Market at the Mill. Cette subvention du premier mercredi de la galerie Bâton-Rouge a été fermée.

c. Voyages du personnel de l'ANHA

Lemoine a rappelé aux commissaires que le personnel de l'ANHA sera en Virginie-Occidentale pour la réunion annuelle de l'Alliance of National Heritage Areas. Ce sera une excellente occasion de collaborer et d'apprendre des autres régions patrimoniales. Les efforts de réautorisation pour 2022 seront également discutés.

En 2022, le personnel de l'ANHA se rendra à Washington, DC pour rencontrer les législateurs. Le personnel assistera également à la conférence reprogrammée du Louisiana Trust for Historic Preservation.

Le personnel de l'ANHA a encouragé les commissaires impliqués dans le tourisme à assister au Symposium sur les voyages et le tourisme à la Nouvelle-Orléans en novembre.

Lemoine a également partagé des informations sur les voyages du personnel de l'ANHA à McGee's Swamp Landing, où ils ont vu les Swamp Turtles financés en 2021 et ont pu faire du kayak dans le marécage et en savoir plus sur l'écosystème à Henderson.

VI. Examen du projet de plan stratégique

Phillip Lafargue a revu le projet de plan stratégique avec les commissaires. Les commissaires ont reçu l'ébauche du plan avant la réunion.

Lafargue a remercié la Commission pour cette opportunité et attend avec impatience de voir comment le plan sera mis en œuvre. Il a rappelé à la Commission que le but du plan est de préparer le terrain pour les 3 à 5 prochaines années. Les projets et les objectifs sont destinés à faire avancer les choses.

Après avoir examiné l'énoncé de mission et de vision révisé, Black a applaudi la mise à jour. Il a particulièrement apprécié la réplique « Créez une expérience américaine pas comme les autres ». River a exprimé son accord.

En ce qui concerne l'objectif de signalisation, Black a commenté que le langage « Point d'accès à la marque #1 » prête à confusion car il n'y a pas de « Point d'accès à la marque #2 ». Lafargue a noté la confusion et révisera le langage en « Point d'accès principal à la marque ».

Caillouet a souligné l'importance d'inclure le Centre d'accueil d'Atchafalaya pour rappeler aux gens de l'utiliser comme ressource. Lemoine était d'accord, ajoutant que les informations sur l'ANHA devraient également se trouver dans les centres de tourisme sur les frontières de l'État. Bien qu'intégré aux parties prenantes, le Centre d'accueil d'Atchafalaya sera directement mentionné dans certains domaines du plan stratégique.

Black a apprécié l'objectif « Fondation du sentiment d'appartenance pour l'ATC », car la définition d'un sentiment d'appartenance est difficile à faire avec une région entière, mais facile à faire avec un plus petit groupe.

En conclusion de l'examen, Lafargue a ouvert la parole aux questions et à la discussion. Lemoine a exprimé son appréciation pour tout le travail acharné de Lafargue et des commissaires. Le personnel de l'ATC est ravi d'élaborer des stratégies et de planifier pour l'avenir.

Black a demandé si Lafargue donnerait une version finale basée sur les modifications de la discussion de groupe ou si elle pourrait être adoptée en attendant l'ajustement. Black a proposé d'adopter le plan aujourd'hui avec des ajustements.

Herman Fuselier a demandé où certaines des photos avaient été prises. Lafargue et Byrne travailleront ensemble pour rassembler ces informations à inclure comme légendes dans le plan stratégique.

Black a demandé au président Carmouche de proposer l'adoption du plan stratégique sur la base des commentaires et modifications à venir. Caillouet appuie la motion. Motion adoptée à l'unanimité (9-0, avec Chris Burton, Steven Pellessier, Clifford LeGrange, J.A. Rummeler, et Carol « Coach » Patin absents).

Lafargue procédera aux ajustements nécessaires que Lemoine enverra à la Commission avec un projet de procès-verbal de réunion.

VII. D'autres affaires

- A. Commentaires des participants publics (le cas échéant)
Aucun public présent

Caillouet a noté l'importance de l'éducation et des partenariats pour la Commission. Le public est souvent confus entre l'Atchafalaya Basin Program, l'Atchafalaya River Basin Restoration and Enhancement Task Force, l'US Army Corps of Engineers et l'Atchafalaya National Heritage Area. Il est important que les commissaires soient impliqués dans ces réunions pour développer des partenariats et des réseaux afin à la fois d'atténuer la confusion et de faire avancer les initiatives.

L'Atchafalaya Basin Program se réunira le 12 octobre à Cecilia et le 13 octobre à la maison de la cour de la paroisse d'Iberville.

VIII. Annonces des commissaires

Ascension - Caillouet n'a eu aucune mise à jour. Il a quand même dit que le niveau d'eau était aussi proche d'une année normale qu'il ne l'a été depuis des années.

Assomption - Rivere a noté que les communautés ont recommencé à parler de foires et de festivals. Il était d'accord avec Caillouet que l'eau est aussi proche de la norme qu'elle l'a été depuis longtemps.

Avoyelles - Carmouche a encouragé la Commission à se tenir au courant des événements aux Avoyelles sur travelavoyelles.com.

Concordia - Linda Gardner n'a eu aucune mise à jour.

Bâton-Rouge Est - Le Baton Rouge Blues Festival a de nouveau été reporté.

Saint-Landry - Fuselier a noté que beaucoup d'événements reviennent. L'Académie du Sacré-Cœur célèbre son 200e anniversaire avec une célébration d'un an. Les courses de chevaux reprennent à Evangeline Downs. Le Musée du Train des orphelins organise son rassemblement annuel ce mois-ci. Désormais, le Port Barré Cracklin Festival a lieu en novembre. Fuselier a rappelé à la Commission qu'elle peut se tenir au courant des événements sur cajuntravel.com.

Sainte-Marie - Carrie Stansbury a déclaré que la paroisse Sainte-Marie est en pleine mutation. La plupart des événements majeurs ont été annulés à cause de COVID et de l'ouragan Ida. Le Berwick Lighthouse Festival se déroule toujours en décembre. Le Cajun Coast CVB travaille également sur une nouvelle image de marque.

Terrebonne - Black a déclaré que Terrebonne ne parle que de la reconstruction, du logement temporaire et des ajusteurs d'assurances. Lemoine a réitéré à Black de laisser savoir au personnel de l'ANHA comment il peut aider. Stansbury dit qu'il est difficile d'inviter des gens car il n'y a pas d'endroit où passer la nuit en ce moment.

Bâton-Rouge Ouest - Angélique Bergeron a remercié le personnel de l'ANHA pour sa participation au Sugarfest. Le West Baton Rouge Museum organise toujours des bœufs musicaux mensuels. L'exposition Évangéline se poursuivra jusqu'à la fin octobre. Music Behind the Gates sera une nouvelle exposition. Le musée favorise toujours la présentation des artistes locaux. La date de la Historical Happy Hour de novembre est avancée au 12 novembre. Le 14 novembre est la conférence Ring of Fire, Circle of Love, qui explore la relation des femmes dans la vie de Johnny Cash. Wallace Trahan est le musicien principal du bœuf de novembre.

Service des Parcs Nationaux (NPS)- Le site Lafayette est ouvert. Les contrats de la réparation et du remplacement du climatiseur du centre des Prairies ont été attribués. Les travaux commenceront début novembre avec, espérons-le, une ouverture pour Mardi Gras. Le site de Wax Lake est toujours fermé, mais il y aura de la musique en plein air. NPS organise des promenades tout au long de la semaine au Wetlands Center. Lemoine a indiqué qu'il souhaitait revoir la conversation sur la programmation de la cour du Prairie Center. Rathel a travaillé avec Alicia Mire et Joel Savoy, et le 21 octobre co-parrainera un concert de Main Street dans la cour si cela est toujours sans risque de le faire.

IX. Ajournement (Wilbert)

N'ayant plus d'autres questions, Carmouche reçoit une motion d'ajournement. Bergeron propose l'ajournement, appuyé par Black. En l'absence d'objections, la séance est levée à 11 h 51.